

STATEMENT OF EXCLUSIVITY

As of August 8th, 2018, AlterG is pleased to announce an exclusive partnership with Soreha China 北京欧培德科技有限公司 in serving the Chinese market.

Prior to the partnership with Soreha China, Pukang was the AlterG distributor serving this region. Pukang's partnership was ended on September 1st, 2018 in accordance with legitimacy.

Beginning from February 1st, 2019, all authorized AlterG product sales in **China, Hong Kong, and Macau** are available exclusively through Soreha China.

Unauthorized sales by other companies are in breach of this agreement and are not covered within any AlterG or Soreha China warranty or service packages.

Are you interested in obtaining an AlterG Anti-Gravity Treadmill in any of these regions?

VISIT SOREHA AND LEARN MORE

To learn more about AlterG's partnership with Soreha, read the full press release announcing this innovative partnership [here](#).

If you have any questions, please feel free to contact us at info@alterg.com

ALTERG, INC.



Charles Remsberg | Chief Executive Officer
Charles Remsberg | 首席执行官

STATEMENT OF EXCLUSIVITY

独家代理声明

AlterG 公司于 2018 年 08 月 08 日与 Soreha China 北京欧培德科技有限公司达成在中国市场的独家代理经销合作关系。

在与北京欧培德科技有限公司合作之前，Pukang 普康公司是 AlterG 在此地域的经销商。经过合法的方式和程序，普康的代理权于 2018 年 09 月 01 日终止。

从 2019 年 02 月 01 日开始，所有 AlterG 产品在中国（包括香港地区与澳门地区）的销售都由 Soreha China 北京欧培德科技有限公司独家代理。

其他公司受理的未被 Soreha 公司授权的销售将视为违反合约条款，并且产品不在 AlterG 和 Soreha China 提供的保修与服务范围之内。

浏览 Soreha 获得更多的信息

了解 AlterG 和 Soreha China 的合作伙伴关系，[点击此处](#)阅读这次创新合作的新闻发布稿。

如果您有任何疑问，欢迎发邮件给我们至 info@alterg.com

ALTERG, INC.



Charles Remsberg | Chief Executive Officer
Charles Remsberg | 首席执行官